
Vážený pane redaktore, 
 
lokalita Fantovy louky, tj. dnešní zastavitelná plocha SO2 a SO4, nebyla určena k zástavbě změnou, 
ale samotným Územním plánem města Příbram z roku 2002. 
Územní plán města Příbram se pořizoval v letech c. 1998 – 2002. 
Obecný postup pořízení územního plánu je takový, že jeho autor navrhne řešení (vč. vymezení ploch 
k zástavbě) a toto řešení je následně v několika etapách projednáváno – s dotčenými orgány, s 
vlastníky pozemků, se sousedními obcemi, s veřejností, atd. 
Takto projednaný návrh územního plánu následně schvaluje zastupitelstvo obce. 
V této souvislosti je potřeba připomenout, že severní část Fantovy louky byla již předchozím 
Územním plánem sídelního útvaru Příbram z roku 1977 určena k obytné zástavbě. 
 
S pozdravem 
 
Vojtěch Vaverka 

vedoucí oddělení územního plánování  
Tel.: 318402238  

E-mail: vojtech.vaverka@pribram.eu 

 

MĚSTO PŘÍBRAM 
www.pribram.eu 

Městský úřad Příbram 
Tyršova 108 
261 19  Příbram 

 
 
 
 
 
From: xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx  
Sent: Thursday, October 13, 2022 2:45 PM 
To: Vojtěch Vaverka <Vojtech.Vaverka@pribram.eu>; EPO <e-podatelna@pribram.eu> 
Subject: RE: reportáž České televize a právo na informace 
 
Dobrý den pane Vaverko, 
Mel bych na základě zákona 106 ještě jednu prosbu ohledně území Fantovy louky.  
Rád bych věděl kdo podal návrh na změnu územního plánu pro tuto oblast, aby se stala rozvojovou 
plochou. 
Predem děkuji za zprávu 
xxxxxxxxxxxx 
 
 

mailto:vojtech.vaverka@pribram.eu
http://www.pribram.eu/
mailto:Vojtech.Vaverka@pribram.eu
mailto:e-podatelna@pribram.eu

